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ETP is the perfect place where you can utilize your English ability for different topics, 
including conversation, film dubbing, recitement, debate, mock presentation for business 
projects, writing official business plans, and composing your own cover letters or resumes. 
Besides, teachers’ enthusiasm and dynamic teaching styles never cease to amaze you in each 
class every week, and students never feel sleepy but feel energetic. 

 
Admittedly, however, taking courses in ETP does not guarantee the improvements in 

the scores of IELTS/TOEFL/GRE/GMAT but sharpen your soft skills for any kind of 
English-speaking environments.  
 

In order to have a decent performance in ETP class, it is necessary for each ETP 
member to indulge yourself in English environments first in addition to 3 hours of ETP class 
every week, such as tuning in to Youtube channels of Bloomberg, Deutsche Welle (DW 
English), CNN Money, any kind of American dramas, or subscribing for Advanced 
magazines, reading Economist from time to time.  



With familiarity with English, you can easily finish assignments and preparation for 
midterm/final presentations within shorter time. 
 

Last but not least, you are able to make lifelong friends in ETP family. It is not 
exaggerating at all, but the truth. To name a few, for Shelly, I have known her for seven 
years since we met each other in the same group in the ETP camp, and we got reunited in 
Frankfurt and Munich (Germany) this summer. For Ryan, we have been friends for six years 
since we had the same ETP class when we were 2nd-year student in NCCU. I still keep in 
touch with him, and we got reunited in the Netherlands this June. For Wendy, I have known 
her for seven years, again, since we were the representative of birthday angel in the ETP 
class. We connect with each other and send postcards to each other when we are travelling in 
different countries. 
 

Feel touched with ETP family? You never regret to be a member of ETP family. 
 

ETP 英語商管學程是個能讓你活用英語的好去處。不論一般會話、電影配音、英

語朗誦、英語辯論、英語演講、撰寫商務英語報告、撰寫求職信(cover letter)和履歷都

涵蓋在 ETP 英語課程裡。老師的教學熱忱以及活潑的教學方法也讓每堂課增色不少，

在我的課堂經驗中，鮮少同學秀出倦容，大多數時候大家都是精神奕奕的。 

 

然而不得不承認修習 ETP 課程是無法保證能在 IELTS/TOEFL/GRE/GMAT 等

考試中有明顯的進步，但是 ETP 的課程確實能培養你各種應用英語技巧於各種場合的

軟實力。 

 

有鑑於此，我比較想強調:除了每週三小時的課程外，還需要讓自己多沉浸於英語

環境，比如訂閱彭博 Bloomberg、德國之聲(英語版)、 CNN Money 的 Youtube 的頻

道，或是自己多看美劇。閱讀的部分，可以訂閱/購買 Advanced 雜誌，或是讀經濟學

人雜誌等。有了平常所累積的語感，除了英文能力全面性的提升外，也能在 ETP 的課

堂中(如作業、及期中期末報告)有較好的表現。 

 



最後也想提到:在 ETP 六個學期的課程中，我交了不少知心的朋友，因為篇幅的

關係，大略舉三位。Shelly，她是我當初 ETP Camp 的同組隊員，至今認識她七年了

，我們今年夏天還在德國法蘭克福及慕尼黑見過兩次面呢! Ryan，我跟他 ETP 同門

課同老師三次以上吧!從大二開始，認識他六年了，今年也有在荷蘭與他見過面!還有

Wendy，自從大一一起擔任當時課堂的生日天使起，我們認識七年了，至今每當在國

外工作、求學、旅行時，都不忘為對方寄明信片。 

 

對 ETP 大家庭感到心動了嗎?加入 ETP 絕對不讓你/妳後悔！ 
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